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Strategi för spontanidrott och aktivitet på parkmark 
En stor mängd medborgarförslag har inkommit till Bromma stadsdelsnämnd, 

vilket är mycket glädjande. Flera av dessa rör spontanidrott och andra aktiviteter.  

 

Med anledning av att en tendens tycks vara att skicka alla dessa vidare till 

Idrottsförvaltningen för besvarande har vi en fråga gällande ansvarsfördelning då 

det i den antagna strategin för spontanidrott läggs ett stort ansvar på 

stadsdelarna för spontanidrotten. 

 

Bromma stadsdel ’rår’ över sin egen parkmark och när förslag och idéer kommer 
in till nämnden som de facto är placerade på dessa bör dessa förslag hanteras av 
nämnden och inte skickas vidare till Idrottsförvaltningen. 
 
För att få till mer jämställda och fler möjligheter till rörelse i Bromma behöver vi 
definiera var ansvarsgränser går för genomförande, när vi kan söka extra medel, 
hur vi utvecklar samverkan med våra lokala föreningar och långsiktigt strategiskt 
arbeta för att skapa mesta möjliga rörelseyta till brommaborna. 
 
Då spontanidrottsytor till stor del är mycket ojämställda skulle man med fördel 
kunna skapa nya genom samråd och samverkan med närliggande skolor och 
boende för att få in både flickor och pojkars, kvinnor och mäns perspektiv. 
 
Vi ser fram emot att ta del av förvaltningens svar gällande långsiktig strategi för 
spontanidrott och rörelse i Bromma, hur man tänker utveckla samverkan med 
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Brommas många idrottsföreningar och slutligen hur man tänker gå till väga för att 
göra nya och befintliga spontanidrottsytor med jämställda. 
 


